
Årsmöte i Spillersboda fastighetsägareförening: 7 september 2019 i SIF:s klubbhus 


Närvarande: Maud Burmark, Roger Mattson, Martin Granberg, Kenneth Granemark, Klas Burmark, Ulla 
Birke, Lena Carlén, Daniel Lundin, Anders Lövkvist, Helena Lindgren, Lars Thorssén, Sten Granberg, 
Rosalié Barkin, Bo Eriksson, Anders Granberg, Carl-Olof Rosenholm, Arne Bauer, Lars Eriksson, Gus Wärn, 
Camilla Wärn, Ulla Malutchenko, Kristina Westerlund, Birgitta Mattsson, Gillis Mattsson, Anna Sivermalm, 
Madeleine Lindberg, Henrik Ismarker, Michelle Cardonius. Ö-kontakt representerades av Andreas Holmlund. 

1. Val av mötesfunktionärer 
Till mötesordförande valdes Michelle Cardonius, till mötessekreterare Henrik Ismarker, till justerare samt till 
rösträknare Kristina Westerlund och Anna Sivermalm. 


2. Fråga om mötets stadgeenliga utlysning  
Mötet konstaterade att årsmötet utlysts stadgeenligt. 


3. Styrelsens verksamhetsberättelse och förvaltningsberättelse samt revisorernas berättelse  
Utsänd verksamhetsberättelse för 2018/2019 godkändes och lades till handlingarna. Ordföranden 
redogjorde förvaltningsberättelsen för 2018/2019. Under året har föreningen haft 171 medlemmar. Årets 
resultat blev -361 kr. Föreningens kassa är fortsatt drygt 73.000 kr. Årets revisionsberättelse lästes upp. 
Revisorerna fann räkenskaperna vara förda i god ordning och föreslog att styrelsen skulle beviljas 
ansvarsfrihet för det gångna verksamhetsåret. 


Till detta protokoll bifogas:

• Verksamhetsberättelse 2018-2019 

• Ekonomisk redovisning 2018-2019

• Revisionsberättelse 2018-2019


4. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen 
Årsmötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2018-2019. 


5. Val av ordförande  
Till föreningens ordförande för ett år valdes Michelle Cardonius. 


6. Val av styrelseledamöter 

Lars Eriksson, nyval 1 år

Jan-Åke Lindström, omval 2 år

Henrik Ismarker, omval 2 år


Suppleanter 
Maria Lindkvist, nyval 2 år

Anders Lövkvist, omval 2 år


7. Val av revisorer och revisorssuppleanter 

Klas Burmark och Lena Carlén valdes som revisorer. Carl-Olof Rosenholm och Birgitta Mattsson valdes som 
revisorsuppleanter.


8. Val av valberedning 

Till valberedning valdes Maud Burmark och Roger Mattsson. 


9. Fastställande av styrelsearvoden 

Beslutades att inget arvode ska utgå. 




10. Ärenden från styrelsen för mötets behandling  
• Styrelsen föreslår en höjning av avgiften till 200 kr.

• Resurslistan - styrelsen uppmanar intresserade att skriv upp sig och hjälpa till vid arrangemang

• Projektet med hjärtstartare och HLR är nedlagt pga. Bristande intresse att driva projektet.

• Stadgeändring. Vid förra årsmötet fick styrelsen i uppdrag att ”överse stadgarna för att bättre svara mot 

föreningens aktuella verksamhet” och presenterade därför en del ändringar som alla godkändes av mötet. 
Nya stadgar bifogas detta protokoll.


11. Fastställande av årsavgiften 

Efter en mindre debatt beslutade mötet att höja årsavgiften till 200 kr enligt styrelsens förslag. Tanken är att 
dessa ca 8.500 kr ska användas till att göra ännu bättre arrangemang.


12. Inkomna motioner 

Inga inkomna motioner att behandla.


13. Övriga frågor 

• Efter förslag från Rosalié Barkin fick styrelsen i uppdrag att undersöka om det går att sätta upp en spegel 

i den skymda och skarpa kurvan på Spillersbodavägen.


• Klas Burmark undrar vad Greens uppdrag vid badet går ut på lite mer exakt. Kratta, städa toaletten, 
klippa gräs? Styrelsen tar frågan med kommunen och Green.


• Det önskas ett cykelställ till badet. Styrelsen undersöker frågan.


• Tidigare fanns en träsoffa på bryggan vid badet. Den önskas åter. Styrelsen frågar markägaren Lasse 
Granberg om det går bra att montera fast en bra soffa där.


• Lena Carlén undrade om styrelsen ägnat sig åt någon typ av visionsarbete för byn. Så var inte fallet.


• Lena Carlén undrade om det skulle vara önskvärt med en bokhylla i busskuren vid hamnplan. Lena 
uppmanades att ordna en sådan hylla.


• Ö-kontakts representant meddelade att de inte har något med toaletten vid hamnplan att göra. De sköter 
om allmänna bryggan och parkeringarna. Samhall sköter toaletterna och andra ytor.


• 50-årsjubileum. Förslag med tält på bandyplan med mat och underhållning. Styrelsen arbetar med frågan 
under hösten och våren.


14. Mötet avslutas  

Mötesordförande 


_____________________________ 

Michelle Cardonius


Mötessekreterare


_____________________________ 

Henrik Ismarker


Justeras


_____________________________ 

Kristina Westerlund


Justeras


_____________________________ 

Anna Sivermalm




